
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S- 459 (19int04776)

Datum indiening: 8 november 2019

Onderwerp: Jeugdzorg, Sociaal Domein

Naam indiener: Henk Vreman

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding: Naar aanleiding van het landelijk nieuws over het terughalen van 
diverse vormen van jeugdzorg, heeft de fractie van Gemeente Belangen Overbetuwe een 
aantal vragen.

Onze vragen.
 

1. Heeft het college kennis genomen van het voornemen van minister Hugo de Jonge 
en zijn collega Sander Dekker om diverse vormen van jeugdzorg weer terug te 
halen? 

2. Denkt het college dat, door deze maatregel, de zaken op het gebied van jeugdzorg er 
makkelijker op zullen worden?

3. Wat heeft het terughalen van een deel van de jeugdzorg voor consequenties voor de 
gemeente Overbetuwe?

4. Wat zijn de gevolgen voor ons eigen nieuwe beleid, zoals Overbetuwe deze uit wil 
gaan voeren?

5. Kan het college dit beleid nog aanpassen voordat het per 1 juli 2020 in zal gaan?
6. Gemeente Belangen Overbetuwe zou het prettig vinden als het college de raad, 

zodra er meer bekend is over deze aanpassingen, goed en duidelijk zal informeren 
over de eventuele veranderingen die er, naar ons inzien, weer aan zitten te komen.

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Naam   Henk Vreman
 Gemeente Belangen Overbetuwe

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.


